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WO-RA.0012.3.1.2022 

 

 

Protokół nr 20/22 

 posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

z dnia 14 stycznia 2022 r. 

 

 

Ad 1) 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska otworzył Przewodniczący 

Tomasz Skibicki, który powitał członków Komisji. 

 

Poinformował, że zgodnie z art. 15zzx ust. 1, 2 i 3 ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych 

chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. 

z 2020 r. poz. 374 ze zm.) zarządził, że obrady 20 posiedzenia Komisji oraz podejmowanie 

rozstrzygnięć odbywać się będą w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. 

 

Ad 2) 

Obecni: 

 Przewodniczący:     Tomasz Skibicki, 

 Zastępca Przewodniczącego:   Krzysztof Wachowiak, 

 Członkowie:  Maciej Biskup, 

Izabela Dereszewicz, 

Marcin Krawiec, 

Alfred Siama. 

 

 

Nieobecna była radna Patrycja Andrzejewska-Kmiecik. 

Wydruk listy obecności z programu e-Sesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 3) 

Przewodniczący Tomasz Skibicki przedstawił porządek obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Porządek obrad 20/22 Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu Nr 19/21 z dnia 30 listopada 2021 r. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2021 rok. 

6. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2022 rok. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie. 
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Ad 4) 

Protokół Nr 19/21 z dnia 30 listopada 2021 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 6 głosów „za”, 

podczas nieobecności 1 radnej. 

 

Ad 5) 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2021 rok. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za 2021 rok w wyniku głosowania: 

5 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”, podczas nieobecności 1 radnej. 

 

Ad 6) 

Przyjęcie planu pracy Komisji na 2022 rok. 

 

Radny Krzysztof Wachowiak  złożył wniosek o dodanie do planu pracy Komisji na 2022 rok 

punktu 2)  o treści: „Omówienie aktualnej sytuacji i problemów w rolnictwie.” 

Wniosek został przyjęty w wyniku głosowania: 6 głosów „za”, podczas nieobecności 1 radnej. 

 

Przewodniczący Tomasz Skibicki poinformował o zaplanowanym spotkaniu roboczym radnych 

z powiatowym lekarzem weterynarii w terminie między 14 a 18 lutego 2022 roku. Poprosił radnych 

o dokonanie wyboru dnia spotkania. 

Termin spotkania ustalono na 15 lutego 2022 r. godz. 11:00 w Sali posiedzeń Starostwa 

Powiatowego w Gostyniu. 

 

Radny Krzysztof Wachowiak zaproponował, aby na posiedzenia Komisji Rolnictwa zaprosić 

Wojewodę, Przewodniczącego Polskiej Federacji Hodowców Bydła i Producentów Mleka i innych 

gości w sprawie omówienia bieżących problemów w rolnictwie. 

Radna Izabela Dereszewicz zgodziła się z przedmówcą aby zaprosić gości i działać aktywnie jako 

Komisja Rolnictwa. Dodała, że powinno się wpisać dodatkowy punkt w planie pracy komisji. 

Przewodniczący Tomasz Skibicki zobligował radnego Krzysztofa Wachowiaka do utworzenia 

listy gości, których chce zaprosić na posiedzenia Komisji w 2022 roku i do przekazania tej listy 

przewodniczącemu. 

Przewodniczący Tomasz Skibicki poinformował, że nie funkcjonuje już w Starostwie 

Powiatowym w Gostyniu Biuro Zarządzania Kryzysowego, a zakres jego obowiązków przejęło 

Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu. Dlatego należy zmienić zapis w planie pracy Komisji punkt 1) 

otrzyma brzmienie: „Spotkanie z Naczelnikiem Wydziału Ochrony  Środowiska, Rolnictwa 

i Leśnictwa oraz Kierownikiem Biura Promocji i Rozwoju Powiatu w celu zapoznania się 

z informacją na temat zagrożeń ASF oraz ptasią grypą. Omówienie realizacji zadań 

własnych powiatu w zakresie działania Wydziału Ochrony  Środowiska, Rolnictwa 

i Leśnictwa.” 

 

Komisja przyjęła plan pracy Komisji na 2022 rok w wyniku głosowania: 6 głosów „za”, 

podczas nieobecności 1 radnej. 
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Ad 7) 

Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Krzysztof Wachowiak zwrócił uwagę na bieżące problemy w rolnictwie takie jak: problem 

z wodą pitną w gminie Poniec, ASF, spadające ceny tuczników, czy wzrost cen produkcji, wzrost 

cen prądu i innych niezbędnych w produkcji rolniczej towarów i usług. 

 

 

Ad 8) 

Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął 20 posiedzenie 

Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa 

i Ochrony Środowiska 

/-/ Tomasz Skibicki 

 

 

 

Protokołowała: Izabela Andrzejewska 


